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 Sak 01/2016  Godkjenning av protokoll fra styremøte i desember 2015 

 
Protokollen for styremøte 4. og 5. desember 2015 ble enstemmig godkjent. 
 
 
 

 Sak 02/2015  Retningslinjer for DFS – Frifond Organisasjon 2016 

 
Norges Skytterstyre vedtok gjeldende retningslinjer for DFS Frifond Organisasjon i februar 

2015. Der ble også prinsippene for tildeling og fordeling av Frifond-midler endret fra 

prosjektstøtte til driftsstøtte.  

 



DFS søkte om midler til Frifond 2015 med 2014 som grunnlagsår. DFS fikk dispensasjon til å bruke 

2014 som grunnlagsår som følge av krav om elektronisk dokumentasjon for alle data.  

2014 blir også grunnlagsår for søknad om Frifond 2016, der søknadsfristen er 15. april.  

Hvis vi legger til grunn at flest mulig skytterlag skal få midler til aktivitetsutvikling, kan man trygt 

fastslå at fjorårets omlegging frå prosjektstøtte til driftsstøtte falt heldig ut. Totalt fikk 504 skytterlag 

tildelt midler, mot 361 lag i 2014.  

Ved søknadsfristens utløp var det registrert 15.579 betalende medlemmer under 26 år 

(minimumskontingent 50 kroner) og 542 støtteberettiga lag (minimum fem betalende medlemmer). 

Sammenlignet med 2014 er dette ca. 1 200 færre medlemmer og 55 færre skytterlag, men da var 

datagrunnlaget basert på manuell rapportering fra lagene. 

Forskjellen mellom 542 og 504 skyldes at lagene ikke har ungdomsutvalg eller ikke har registrert 

ungdomsutvalg/ungdomsleder, et krav som Norges Skytterstyre satte til lagene.  

LNU sitt styre har vedtatt noen endringer i de sentrale retningslinjene for Frifond 2016. 
De viktigste endringene er som følger: 
 
‐ I § 4.1 under punkt 2, er ”eventuell tilknytting til lokallag” tilføyd. Medlemslister må altså inkludere 

oversikt over hvilket lokallag et medlem er tilknyttet.  

‐ Under samme punkt er setningen ”oversikt over tellende medlemmer skal kunne hentes ut av 

medlemsregisteret” tilføyd. Dette er en spesifisering av krav som allerede blir praktisert. 

‐ I punkt 6 er kravet til en organisasjon med naturlig begrenset rekrutteringsgrunnlag endret fra tre til 

to lokallag. Dette er i tråd med Fordelingsutvalgets kriterier. 

‐ I § 5.3 er første setning endret slik at det er spesifisert at et tellende lokallag er det laveste nivå av 

en selvstendig, demokratisk enhet i organisasjon. Dette er en spesifisering av allerede praktiserte 

kriterier. 

‐ I § 5.5 er det lagt inn en setning om at et lokallag ikke kan motta støtte fra mer enn én organisasjon 

i tilskuddsåret. Det er en spesifikasjon som er i tråd med hva som blir praktisert, og vil hindre at et 

lokallag kan motta Frifond‐midler fra flere organisasjoner, hvis de er tilknyttet til flere. 

‐ Samme krav er spesifisert i § 5.6. 

‐ I § 10.11 har måneden blitt endret til februar. I 2015 ble brukerseminaret avholdt i februar i stedet 

for mai, og dette vil vi gjenta i 2016. 

‐ I særattestasjon for grunnlagstall er antallet stikkprøvekontroller endret til 20, i stedet for 50. 

‐ I skjema for særattestasjon på forvaltning av Frifond organisasjon 2016 er det tilføyd en setning som 

forklares hva som menes med ”Restmidler”. 

Administrasjonens drøfting 

DFS fikk dispensasjon til å benytte 2014 som grunnlagsår for 2015 som følge av krav om 
elektronisk dokumentasjon. Samtidig la vi om vår støtteordning som tidligere beskrevet. Når 
2014 er grunnlagsår også for 2016 ønsker ikke administrasjonen å gjøre vesentlige endringer 
i våre retningslinjer utover det som er nødvendig som følge av endringer i sentrale 
retningslinjer. 



DFSU ønsker heller ikke å gjøre endringer i retningslinjene, også med bakgrunn i at fjorårets 
omlegging slo positivt ut ved at flere lag fikk midler til ungdoms- og rekrutteringsarbeidet.  
 
LNU gjennomførte oppfølgingsbesøk med DFS 3. februar. Formålet med oppfølgingsbesøket 
er å kontrollere organisasjonens forvaltning av midlene, samt foreta en stikkprøvekontroll på 
dokumentasjonen. På møtet gikk vi gjennom prosedyre for registrering av betalende 
medlemmer i Mitt DFS, søknadsgrunnlag til LNU, tildeling, attestasjonsskjema, rapportering 
fra lagene og stikkprøvekontroll. Vi gikk også gjennom gjeldende retningslinjer.  
 
Tilbakemeldinga fra LNU var positiv, og vi fikk noen få merknader, som at det for søknad om 
Frifond 2016 må tas ut komplett liste over alle tellende medlemmer på søknadstidspunktet 
og at det maksimalt skal benyttes 5 % av midlene i sentralleddet.  
 
Endringene i sentrale retningslinjer har ikke betydning for gjeldende retningslinjer. 
Registreringer i Mitt DFS inneholder data som forutsatt i sentrale retningslinjer, og skytterlag 
kan bare være tilknytt Det frivillige Skyttervesen hvis de skal oppfylle krav i standardlov for 
skytterlag. Et DFS-skytterlag kan eksempelvis ikke være tilknyttet Norges Skytterforbund 
eller Norges Jeger og Fiskerforbund.  
 

Administrasjonen foreslår å ta inn tre presiseringer i retningslinjene, der den ene er at 

maksimalt 5 % av midlene kan brukes av sentralleddet til administrasjon av Frifond-ordninga. 

De to andre er presisering av at resultat fra stevne skal være registrert i Mitt DFS og at 

ammunisjon ikke kan fordeles ut til enkeltskytteres egne aktiviteter i forbindelse med 

trening og stevner. Dette som følge av spørsmål og klagesaker, samt at vi ser av foreløpig 

rapportering at enkelte lag oppgir å ha brukt tildelte midler til ammunisjon i stevner (vi tar 

kontakt med disse lagene). 

 

Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 

Retningslinjer for DFS – Frifond Organisasjon 2016 

Retningslinjer for bruk og fordeling av Frifond-midlene til skytterlagene, vedtatt i Norges 

Skytterstyre i sak 2/2016 den 15.2.2016. Krav og retningslinjer fra LNU vil i tilfelle motstrid 

være bestemmende.  

1. Formål 

Frifond Organisasjon er en støtteordning til frivillige lag og foreninger som driver barne- og 

ungdomsvirksomhet, herunder skytterlag tilknyttet DFS. Støtteordninga skal bidra til å 

stimulere barn og unges aktivitet lokalt i skytterlagene. Maksimalt 5 % av midlene kan 

brukes av sentralleddet til administrasjon av Frifond-ordninga. 

Frifond-midler kan ikke brukes til: 

- Innkjøp av rusmidler, herunder alkohol og tobakk 
- Mellomliggende lag (skyttersamlag) 
- Lønne ansatte, innsamlingsaktivitet eller å bygge egenkapital 
- Brukes utenfor Norge eller til aktivitet i utlandet 



2. Målgruppe 

Midler fra DFS Frifond Organisasjon tildeles som driftsstøtte til skytterlagene, og skal kun 

brukes til aktivitet på lagsplan for barn og unge under fylte 26 år i grunnlagsåret.  

 

3. Krav for å kunne være støtteberettiga skytterlag 

- Skytterlaget må ha minst 5 betalende medlemmer under fylte 26 år, og en 
medlemskontingent på minimum 50 kr. Medlemskontingent må være registrert 
som «Fullt betalt» i Mitt DFS. Medlemsregistreringa i Mitt DFS må minst 
inneholde navn, fødselsår og adresse. 

- Skytterlaget må ha levert årsrapport for grunnlagsåret. 
- Skytterlaget må, i henhold til standardlov for skytterlag § 5-10, ha et valgt 

ungdomsutvalg. 
- DFS skal ha mottatt en bekreftelse fra skytterlagene på at de har brukt opp 

fjorårets tilskudd (innlevert rapport) før årets tilskudd utbetales til skytterlagene .   
 

4. Fordelingsnøkkel for tildeling av driftsstøtte 

a) Driftsstøtte - grunntilskudd 
i. 20 % tildeles alle skytterlag som oppfyller kravene etter pkt. 3 om støtte.  

ii. 20 % fordeles etter antall tellende medlemmer under fylte 26 år for 
støtteberettiga lag etter pkt. 4.a.i. 

 
b) Driftsstøtte relatert til aktivitet for støtteberettiga lag etter pkt. 4.a.i. 

i. 30 % tildeles alle skytterlag som har arrangert minst ett terminfestet stevne 
i en DFS-aktivitet i grunnlagsåret, der resultatene er registrert i Mitt DFS. 

ii. 30 % tildeles alle skytterlag som har minst en deltaker som er 17 år eller 
yngre ved minst ett samlagsstevne i grunnlagsåret, der resultatene er 
registrert i Mitt DFS. 
 

5. Aktiviteter som driftsstøtten kan brukes til 

- Aktivitet knyttet opp imot langtidsplanen. 
- Innkjøp av utstyr til skyteaktivitet.  Herunder våpen, skyteutstyr, etc. Midlene kan 

ikke brukes til elektroniske skiver utendørs, ventilasjon, støvsugere etc.  
- Utgifter til barn og unge med særskilte behov 
- Miljøtiltak i regi av skytterlaget (sosiale tiltak). 
- Ammunisjon, støtte til kjøp av kaliber 22. og rekruttpatroner kal. 6,5. Midlene 

skal nyttes til tiltak på lagsplan som eksempelvis organisert instruksjon og 
opplæring, og kan ikke fordeles ut til enkeltskytteres egne aktiviteter  i 
forbindelse med trening og stevner.  

 

6. Utbetaling av driftsstøtte 

DFS søker LNU om midler fra Frifond Organisasjon innen søknadsfrist i tilskuddsåret, og får 

normalt svar på søknaden i juni.  



Frifondmidler til skytterlagene beregnes etter mottatt tilskudd fra LNU. Grunnlaget for 

beregninga er kriterier etter pkt. 3 og fordelingsnøkkel i pkt. 4.  

DFS sender akseptskjema med svarfrist til skytterlagene snarest etter at DFS sentralt har fått 

sin tildeling fra LNU. Eventuelle restmidler som følge av manglende svar på akseptskjema 

fordeles likt på lag som har akseptert. Utbetaling av midlene skjer normalt snarest etter 

mottatt akseptskjema, og senest innen 1. desember i tilskuddsåret. Skytterlagene skal ha 

benyttet midlene innen 1. juni i kalenderåret etter tildelingsåret.  

7. Rapportering 

Skytterlagene skal rapportere bruk av midler på eget skjema senest 1. juni i kalenderåret 

etter tilskuddsåret. Rapporten skal inneholde et enkelt regnskap for bruk av midlene. 

Dersom rapportskjema ikke sendes inn, skal de tildelte midlene tilbakebetales. Skytterlagene 

skal bekrefte at de har brukt opp fjorårets støtte før DFS sentralt utbetaler årets støtte. 

DFS vil kreve tilbake ubrukte midler. 

 

DFS kan kreve ytterligere dokumentasjon eller stille særskilte vilkår for tilsagnet for å sikre at 

tildelte midler blir brukt i tråd med retningslinjene. 

8. Klageadgang 

Vedtak om tildeling eller avslag kan påklages til Norges Skytterstyre.  

Det gis likevel ikke klageadgang på vedtak om en reduksjon av tilskuddet der det ligger til 

grunn en lik prosentvis fordeling blant alle søkere. 

Skriftlig klage skal sendes Skytterkontoret senest 3 uker etter at melding om tildeling av 

tilskudd er mottatt (akseptskjema). 

Vedtak  
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 

Sak 03/2016  Langtidsplan 2016 - 2020 

 

Ny langtidsplan 2016-2020 skal legges fram for Skyttertinget i 2016. Planarbeidet tar i 

starten utgangspunkt i status for gjeldende plan, og de fleste av satsingsområdene er 

naturlig å videreføre med nye målsettinger, strategier og tiltak. Det er mottatt 

høringsuttalelser fra 8 samlag. Administrasjonen la fram utkast til ny langtidsplan.  

 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 

Norges Skytterstyre ga føringer for videre arbeid med Langtidsplan 2016-2020. 

Vedtak  
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 
 



 Sak 04/2016  LS-boka til kommunene 

 
Boka om Landsskytterstevnet gjennom 120 år (Aune, Vestvik, Jorsett) ble trykt med et 
opplag på 4 000 eksemplar. Den er nå solgt ca. 2 000 bøker, og ettersom boka nå nærmer 
seg 3 år er salget nå svært beskjedent.  
 
Boka har bare vært solgt og distribuert gjennom Skytterkontorets salgsavdeling. Det har i 
tillegg vært avtale med bokhandler og bokhandlersentralen om kjøp av boka. 
 
Administrasjonen vil i denne saken legge opp til at vi distribuerer boka til alle landets 
kommuner med et følgeskriv, og at kostnaden til dette dekkes av 
kommunikasjonsprosjektet.    
 
Administrasjonens drøfting: 
Administrasjonen mener at det å distribuere boka til kommunene er et godt tiltak ut fra to 
forhold. Først og fremst fordi dette er en bok som vi gjerne vil at skal bekjentgjøres bedre, og 
at alle kommuner bør inneha en slik bok i sitt arkiv eller på det lokale biblioteket. 
 
For det andre er det formålstjenlig å få ned restlageret av bøker, da det er plasskrevende og 
veier mye. Hver bok veier ca. 2 kilo, det vil si at restlageret også veier 4 tonn. 
 
LS-boka avskrives nå til en verdi av kroner 150 (salgspris var i utgangspunktet 395,-), og en 
tildeling til alle landets kommuner vil medføre en utgift/avskrivningskostnad på ca. 65 000 
kroner (428 kommuner).      
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
Boka om «Landsskytterstevnet gjennom 120 år» sendes til alle landets kommuner. 
Kostnaden belastes kommunikasjonsbudsjettet. 
 
Vedtak  
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 

 Sak 05/2016  Norgescup – utvidelse med flere klasser 

 
Uttrøndelag skyttersamlag og Hordaland skyttersamlag har begge sendt forslag om utvidelse 
av Norgescupen (NC) til å gjelde flere klasser. Uttrøndelag ønsker å utvide NC til også å ha 
egen NC for klassene 1, 2, V55, V65 og V73, mens Hordaland ønsker NC for klasse V55. 
 
Sak om eventuell utvidelse av NC var til behandling i Norges Skytterstyre i sak 7/2015, men 
fikk da ikke flertall i Skytterstyret. Forslaget kom da fra Leikanger skytterlag gjennom Sogn 
Indre skyttersamlag, og gjaldt innføring av NC i samtlige klasser unntatt Åpen 
klasse/AG3/HK416.  
 
Det forelå den gang også til saken et opprop fra regional samling på Sør- og Vestlandet i 
2014, om at de ønsket innføring av NC for klasse V55. 



Administrasjonens drøfting 
Administrasjonen er fortsatt av den oppfatning at NC bør være forbeholdt skytterne i klasse 
3-5, når det gjelder å sette sammen en sammenlagtliste med NC-poeng. Å innføre NC-cup 
med sammenlagtpremiering for de øvrige klasser vil først og fremst være et tiltak som 
gavner de beste skytterne. Spesielt har administrasjonen, DFSU og Skytterstyret vært 
negative til å innføre NC for ungdomsklassene R, ER og J, samt rekrutteringsklassene 1 og 2.  
 
Denne gang gjelder ikke forslagene noen av ungdomsklassene, mens et av forslagene gjelder 
klasse 1 og 2. Her er fortsatt administrasjonen av den oppfatning at det vil være uheldig å 
fokusere på et økt konkurransetilbud med nasjonalt tilsnitt for de beste skytterne i disse 
klassene. 
 
Videre mener administrasjonen, som forrige gang, at å innføre NC for klasse V65 og V73 ikke 
vil gi noen god effekt. Organisasjonen bør således ikke ha som mål at flere av disse skytterne 
velger å skyte NC i stedet for stevner lokalt. Når man eventuelt drar NC klassene inn på 100 
meter, vil trolig også «trykket» om å innføre NC for ungdomsklassene øke.  
 
Administrasjonen mener fortsatt at det ikke er noen spesiell god grunn til å innføre NC i 
klasse V55, men samtidig er ikke argumentasjonen her så åpenbar som for de andre klasser. 
Når skytterne så massivt ønsker dette, jfr. også oppropet fra regional samling, mener 
administrasjonen at for den klassen kunne det vært mulig å åpnet for NC i tråd med 
Hordaland sitt forslag. Dette er i gjennomsnitt ressurssterke skyttere. En økt 
arrangementsavgift for disse skytterne, vil trolig ikke gå ut over deltakelsen fra de lokale 
skytterne i denne klassen, selv om de ikke har noe ønske om å delta på et NC-stevne. 
Ordningen i dag medfører jo at skyttere i klasse 3-5 betaler 50 kroner ekstra i 
påmeldingsavgift per stevne.       
 
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
Norges Skytterstyre ga føringer til videre framdrift og behandling av innkomne forslag 
angående utvidelse med flere klasser i Norgescup i baneskyting.  
 
Oddbjørn Meland fremmet i tråd med Hordaland sitt forslag følgende forslag til vedtak:  
Fra og med banesesongen 2016, utvides den eksisterende Norgescupen også til å 
omfatte klasse V55, som en prøveordning. Betingelser for gjennomføring av Norgescupen 
for klasse V55 vedtas i Skytterstyrets møte i mars.   
 
Vedtak  
Meland sitt forslag vedtatt med 7 mot 1 stemme. Brovold, Skaug, Gjerstad, Meland, 
Knudsen, Hallset og Stubstad stemte for Meland sitt forslag, mens Hovland stemte mot  
forslaget.  
 
 
 
 
 
 



 Sak 06/2016  Rapport om miljøpakkemidler 2015 

 
Administrasjonen la fram rapport med status for økonomi og byggeframdrift for 
prosjekter tilknyttet miljøpakken i 2015, samt for framdrift på prosjekter i 2016. 

 

Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 

Administrasjonens rapport om miljøpakkemidlene tas til etterretning. 

Vedtak  
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 

 Sak 07/2016  Manglende årsrapport fra skytterlagene 

 
Norges Skytterstyre vedtok i sak 78/2006 retningslinjer vedrørende manglende årsmelding 

(nå årsrapport) fra skytterlag. Retningslinjene er tatt inn i Skytterboka punkt 1.880.  

Administrasjonen har de siste årene etter beste evne prøvd å etterleve retningslinjene, men 

ser at dette i praksis er svært vanskelig på grunn av de tildes rigide, men samtidig fleksible 

bestemmelsene som ligger i retningslinjene.  

En utfordring er at andre bestemmelser gjør at vi ikke kan unnlate å registrere laget som 

skytterlag i DFS påfølgende år. Laget må i så fall registreres som nedlagt, noe det faktisk ikke 

er. Enten er laget med i DFS, eller så er det ikke med. Dette var nok en bestemmelse som var 

tenkt gjennomført ved at laget ikke ble oppført i den tidligere adresseboka, men så vidt jeg 

kjenner til ble heller ikke dette praktisert.  

DFS har heller ikke hjemmel til å nekte skytterlagets medlemmer som har våpenkort å kjøpe 

ammunisjon eller varer hos autorisert forhandler. Dette ville i så fall bare kunne praktiseres 

ved salg av ammunisjon gjennom DFS sentralt.  

Reglen med at tiltakene fjernes dersom laget leverer årsrapport i løpet av de neste to år gjør 

det også utfordrende å følge med et lag over tid.  

Administrasjonens drøfting 

I samråd med vår faste advokat Sven Knagenhjelm har vi sett på en forenkling av 

retningslinjene med to formål: 

- DFS skal ha hjemmel til å gjennomføre beskrevne tiltak 
- Etablere rutiner for oppfølging som er realistiske å gjennomføre.  

 
Administrasjonen forslår å stryke setninga om at laget ikke registreres som skytterlag i DFS. 

Konsekvensen av å stryke laget som medlem i DFS (en form for eksklusjon), er at laget ikke 

lenger ligger under DFS sin styring. Da vil det i praksis heller ikke være mulig å få overført 

midler og eiendeler til samlaget. Dette må i så fall gjøres gjennom en styrt avvikling, eller ved 

at laget frivillig vedtar avvikling eller sammenslåing, eller at Norges Skytterstyre går inn i 

samsvar med reglene i § 1-14. 



Med bakgrunn i at vi ikke har hjemmel til å nekte skytterlagets medlemmer som har 

våpenkort å kjøpe ammunisjon og varer hos autorisert forhandler strykes også den setninga. 

Som nevnt er det i praksis også umulig å kontrollere dette selv om man skulle ønske å ha det 

som en form for «trussel» mot laget.  

Når det gjelder nekting av å arrangere skyteprøve så er dette en form for «administrativ 

straff» som det må være anledning til å gi. DFS har ikke direkte sanksjoner dersom laget 

likevel arrangerer prøven, men en slik sabotering vil gi ytterligere grunnlag for å gripe inn 

mot laget i samsvar med § 1-14 dersom forholdet ikke retter seg.  

Videre forslås det et nytt punkt 2 som erstatter gjeldende punkt 2 og 3. Her legges til grunn 

et nærmere samarbeid med samlaget om oppfølging av laget, der hensikten er mer å hjelpe 

enn å straffe laget.  

Administrasjonen vil praktisere nye retningslinjer ved oppfølgjing av skytterlag som ikke 

leverte årsrapport for 2015. 

Gjeldene punkt 5 og 6 har ikke noe med manglende årsrapport å gjøre. Det forslås et nytt 

punkt 1.885 der man tar inn disse retningslinjene. Senere kan det vurderes om disse bør 

innarbeides i pkt. 1.400 og 1.500, selv om mye kan leses av kommentarene til § 1-14. 

Norges Skytterstyre har kompetanse til å gjøre endringer i supplerende bestemmelser. Det 

kan diskuteres om Skyttertinget burde vedtatt gjeldende retningslinjer når konsekvensen 

blant annet var å nekte medlemmer å delta i konkurranser, men når ingen har tatt opp 

regelen på snart 10 år antar vi at den er godtatt. Den nye teksten er mindre vidtgående, og 

Skytterstyret kan vedta de foreslåtte endringene.  

 

 

Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 

Skytterboka punkt 1.880 Manglende årsrapport fra skytterlag endres til følgende tekst: 

Følgende retningslinjer ble vedtatt av Norges Skytterstyre i 2016 som tiltak ovenfor 

skytterlag som ikke leverer årsrapport: 

1. Årsrapport mangler for ett enkelt år. 

Tiltak: 

Lagets medlemmer kan ikke delta i konkurranser i DFS.  Alle bidrag fra DFS sentralt 

bortfaller. Laget kan ikke arrangere skyteprøve for storviltjegere.     

Laget tilskrives rekommandert om tiltakene, med kopi til samlaget. Tiltakene fjernes dersom 

laget igjen leverer årsrapport påfølgende år.  

2. Årsrapport mangler for to år. 

Tiltak: 

Administrasjonen i DFS foretar i samarbeid med samlaget undersøkelser om situasjonen i 

laget, herunder om det er avholdt årsmøter. Dersom det er grunn til å tro at laget har livets 

rett vurderer Norges Skytterstyre om det er nødvendig å innkalle til ekstraordinært årsmøte, 



jfr. grunnreglene § 1-14 med kommentarer.  Alternativt vurderes overtagelse av 

administrasjonen av laget og om nødvendig avvikling, eventuelt sammenslåing med andre 

lag.  

3. Årsrapport anses å mangle når den ikke er levert når samlagets årsrapport leveres, og 

etter ytterligere en skriftlig purring fra Skytterkontoret.  

Nytt kapittel 1.885 – Diverse bestemmelser 

1. Skytterlag som ikke avholder årsmøte har ikke lovlig valgt leder eller kasserer. 

Dessuten vil det mangle ett eller flere lovlig valgte medlemmer av styret som ellers skulle 

være på valg på det årsmøte som ikke er avholdt. Hvem som i et slikt tilfelle er ansvarlig for 

lagets virksomhet blir da et forhold som må avklares. Alternativet er at virksomheten må 

stoppes. 

Tiltak: 

Samlaget må snarest gjøre sittende styre oppmerksom på alvoret i situasjonen og eventuelt 

innkalle til (ekstraordinært) årsmøte i samråd med Norges Skytterstyre. 

2. Skytterlag følger ikke vedtak fra samlagets ombudsmøte 

Det er flere kjente tilfeller hvor lag ikke følger lovlige vedtak fra samlagets ombudsmøte. 

Dette kan f.eks. være vedtak om felles finansiering av premier, medaljer eller andre 

anskaffelser mm. 

Tiltak: 

Laget gis skriftlig melding om samlagets syn på lagets manglende oppfølging av lovlig fattede 

vedtak. Saker av denne art søkes løst i minnelighet. Ved gjentakelser, eller der hvor løsning 

ikke finnes på annen måte, underrettes Norges Skytterstyre. 

Vedtak  
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 

 Sak 08/2016  Forhåndsbetaling ved påmelding til Landsskytterstevnet 

 
Saken utsettes til neste møte. 
 
 
 

 Sak 09/2016  B-sak: Retningslinjer for invitasjon av gjester til Landsskytterstevnet 

 
Retningslinjer for invitasjon av gjester til Landsskytterstevnet ble godkjent. Ført i B-
protokoll. 
 
 
 



Sak 10/2016  Presentasjon av Sotnakk-utvalgets utredning med anbefalinger 

 
Sotnakk-utvalget, som har gjennomgått DFS klassestruktur og skyteprogrammer, har nå 
ferdiggjort sin rapport. Utvalgets leder, Egil Sotnakk, la i styret fram utredningen og 
gjennomgikk anbefalingene. 
 
Norges Skytterstyre drøftet videre framdrift for behandling av rapporten.  
 
Vedtak: 
Norges Skytterstyre ga administrasjonen føringer til videre framdrift og behandling av 
Sotnakk-utvalgets utredning og anbefalinger.  
 
Sotnakk-utredningen sendes til høring i skytterlag og samlag. Høringsfrist for skytterlagene 
blir 18. mars 2016. Skytterlagene skal sende sine innspill til de respektive samlag. Samlagene 
koordinerer deretter skytterlagenes uttalelser, og gis frist til 1. april 2016 med å gi 
tilbakemelding på høringen til Skytterkontoret.   
 
 
 

Sak 11/2016  B-sak: Samarbeidsavtale Frende forsikring 

 
Norges Skytterstyre godkjenner samarbeidsavtale mellom Frende Forsikring og Det 
frivillige Skyttervesen. Saken og samarbeidsavtalen er ført i B-protokoll. 
 
 
 
 

Sak 12/2016  B-sak: Tilbud midlertidig strømanlegg LS-skyttercamp  

 
Administrasjonen har i samsvar med Skytterstyrets vedtak i sak 107/2015 innhentet 
tilbud på midlertidig strømforsyning til skyttercamp LS. Sak med forslag til avtale for 
strømforsyning legges fram senest på aprilmøtet. Vedtaket ført i B-protokoll.   
 
 
 

 Meldingssaker  

 
1. Status LS 2016 Målselv 
2. Status LS 2017 Førde 
3. Status LS 2018 Stjørdal 
4. Status LS 2019 Evje 
5. Kurs for regionale skytebanekontakter 
6. Foreløpig rekneskap for 2015 
7. Orientering møte med LNU angående Frifond 
8. Årsregnskap Landsskytterstevnet A/S   
 


